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Protokoll vid styrelsemöte i Eriksbergs IF 

i Göteborg tisdagen den 9 april 2024 

 
§ 1 Mötet öppnas 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Årsstämman beslutade att godkänna dagordningen i sin helhet. 

§ 2 Uppföljning, mini-bussar 

o Reine har kollat upp priser för mini-bussar: 3800 kr per mini-buss. 
o Diskussion 
o Förslaget för resor under 10 mil: 

 är 4 i varje bil, 19 spelare och 5 ledare: 
 25 kr per mil á 6 bilar för resor under 10 mil (ev. merkostnad för buss bekostas 

av laget) 
o Förslaget för resor över 10 mil: Föreningen står för buss 

Styrelsen beslutar att ge bifall till förslaget. 

§ 3 Uppföljning, kläder till Senior damer 

o Shorts, strumpor mm har införskaffats 
o Förslag ang. nytt matchställ, föreningen ordnar med 20 matchställ, övriga 10 får 

finansieras mha annan sponsring. 

Styrelsen beslutar att ge bifall till förslaget. 

§ 4 Status klubbstugan vid Krokäng 

o Huset beräknas bli klart vecka 20 men vi kommer inte kunna flytta in. 
o Frågan kring att skapa en "byggkommitté" togs upp men bordläggs till nästa möte. 

§ 5 Status, föreningsdomare 

o Johan redogjorde för upplägget kring föreningsdomare: 
 Totalt 24 föreningsdomare 
 Vårens ca 60 matcher är tilldelade  
 Berörda ansvariga ledare har fått information 

§ 6 Status, ledarutbildning 

o Ny grundutbildning, SvFF D, kommer att anordnas i maj/juni 
o Anders Öhlen (P15/17) organiserar utbildningen och information har skicakts ut till 

ledare vid 2 tillfällen 
o Föreningen står för kursledare, material samt mat (från Sjöporten) under utbildningen. 
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§ 7 Status, SportAdmin - Medlemsavgifter 

o Överlag har det gått väldigt smidigt 
o Några enstaka spelare har ännu inte betalt men det är svårt att avgöra om det beror på 

felaktiga kontaktuppgifter eller slarv från medlem/vårdnadshavare. 
o Nya aviseringar har skickats ut med 14 dagars betalning.  

Beslut: Spelare som inte betalat medlemsavgift får ej delta i matchspel. 

§ 8 Spelarövergång, P09 

o Reine redogjorde för uppkommen situation där 2 spelare från P09 blivit uppmuntrade av 
distriktsledare att byta lag/förening. 

o Då detta bryter mot alla överenskomna regler och praxis för hur distriktsträningar och 
förbundets representanter ska agera anser styrelsen att en formell protest ska lämnas in 
till förbundet. 

Beslut: 

o En formell spelarövergång kan först ske när både medlemsavgift och den träningsavgift 
som föreningen mottagit för nämnd distriktsträning är betald till föreningen. 

o Ev. tilldelade föreningsdomaruppdrag för de spelare som lämnar kommer att dras in. 

§ 9 Antal ledare per lag, finns det ett max-tak? 

o Bakgrund: VI har flera lag där antalet ledare överstiger vad några styrelserepresentanter 
anser är rimligt. Efter diskussion så är vi överens om att det finns ett tak men att det är 
svårt att sätta ett visst antal då det beror på antal spelare mm. 

o Johan tar på sig att författa riktlinjer för vad för skyldigheter och rättigheter man har 
som ledare inom föreningen till nästa styrelsemöte. 

§ 10 SvFF fotbollsskola till sommaren 2024 

o Bra initiativ, Maria kollar upp och ser om vi hinner delta i år. 

§ 11 SportRehab 

o Förslag/motion från årsmötet. 
o Styrelsen tycker att förslaget är bra men att vi har för lite underlag för att fatta ett 

formellt beslut. 
o Johan åtar sig att kontakta SportRehab och undersöka vidare. Om det inte innebär 

någon större kostnad kommer vi inleda samarbete. 

§ 12 Avslutning 

Mötet avslutades. 

 

Sekreterare, Johan Austrin 


